

《单词百科:warrants是什么意思?warrants怎么发音?warrants的解释和用法》

英语单词warrants是什么意思?warrants怎么读?warrants怎么发音?简答网为您整理了warrants的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



warrants怎么读

warrants的读音:[w ɔ :r ə nts]

warrants的意思

1、n.授权证(warrant的名词复数);许可证; (做某事的) 正当理由;依据;

warrants的双语例句

1、The contract warrants that an experienced person is on board all the time.

合同确保一位富有经验的人会一直呆在船上。

2、 So who is carrying the death warrants of vanadium steel prices?

那又是谁在死扛钢钒权证的价格?

3、 The future fo operations research applied to management decisions warrants enthusiasm.

在管理决策中应用作业研究的前景是乐观的.

4、 As a sweetener they offered warrants along with the fixed-income securities.

作为奖励,他们为固定收入证券提供了担保.

5、 Roman mathematics hardly warrants mentioning.

罗马的数学不值一提.

6、 Arrest warrants are out for five other PD Notebook journalists.

逮捕令签发给了《PD手册》的另外五名记者.

7、 Reporters have come with some of the speculators warrants.

不少权证炒家压力大面黄肌瘦记者曾接触过一些权证炒家.

8、 Options have lives of up to one year (5 years for warrants).

期权的有效期限长达一年 (凭单则为5年).

9、 The warrants were issued Nov. 26, the report said.

该报道说, 通缉令是11月26日发出的。

10、 The company warrants all the cars It'sells.

该公司对于它卖出的所有汽车担保.

11、 It makes installation more convenient and warrants the reliability of the conjunction.

它使得安装更方便和认股权证的可靠性连接词.

12、 Just as the bully warrants your attention, so does the victim.

正如施霸凌者值得你的注意, 受害者也一样.

13、 All cities are warrants trading yesterday also reported that close.

两市所有权证昨日也均以涨停报收.

14、 Courts have since issued five arrest warrants for Thaksin.

法院后来发出5次逮捕令,要求逮捕他信.

15、 Seller warrants the quality, merchantability and fitness of the Products . 10.

卖家保证产品的质量、 适销性、 结实度.

以上是简答网为您整理的warrants怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于warrants的用法、

warrants的释义、 warrants的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/warrants>

